my hobbies
Everyone has their own hobbies, such as someone love collecting stamps, some people love to paint, and people who love to do small production etc. And I was especially fond of skating.
[bookmark: _GoBack]How did I fall in love with the skating? It must also from the first grade.
That day I downstairs to play, and see some friends all put on skates. At this time, I determined in mind: "do I have to learn skating, catch up with them!"
From then on, as long as there is a little time, I'll wear my skates to sneaking around here. I slipped better more, finally, I finally skilled, and caught up with them!
Love skating also helped me a lot. Once, our school will select some people to go skating. I thought to myself, ha ha, I can have a chance to show. I seriously audition, as a result, successfully entered the performance of the team.
I prefer skating. In my constant efforts, I have learned many things. I said happily: "it's good to skate."
Finally, to the performance of that moment, we are all in high spirits on the stage, the moment when we show is over, heard the audience applause of the audience, this is my hobby.




每个人都有自己的爱好，比如说有人爱集邮，有的人爱画画，还有的人爱做小制作等等而我，就特别喜欢溜冰。
我是怎么爱上溜冰的呢?那还得从一年级说起。
那天，我到楼下玩，看见有的小伙伴都穿上了溜冰。这时，我在心里下了决心：“我一定要学溜冰，赶上他们!”
从此以后，只要有一点时间，我就穿着我的溜冰鞋到下面去溜几圈。我越溜越好，最后，我终于熟练了，并赶上了他们!
爱好溜冰还帮了我不少忙呢。有一次，我们学校要选拔一些人去表演溜冰。我心想：哈哈，这下我可有机会表演了。我认真地对待选拔赛，结果顺利地进入了表演的队伍中。
从此我便更喜欢溜冰了。在我不断的努力下，我还学会了许多花样。我高兴地说：“溜冰真好。”
终于，到表演的那一时刻了，我们个个兴高采烈地上了舞台，当我们表演结束的那一瞬间，听到了观众观众们的掌声，这就是我的爱好。
